



# Referat af

## Bestyrelsesmøde d. 27. august 2020

Deltagere: Søs Granzow (SG), Svend Bille (SB), Dorte Balle-Larsen (DBL), Thomas Rasmussen (TR), Flemming Thorup (FT), Kristian Lund (KL), Charlotte Scheuer (CS), Leif Hansen (LH), Marianne Granzow (MG)

Afbud: Niels Linsaa (NL)

Referent: Charlotte Scheuer

### 1. Underskrivelse af referat fra sidste møde

- Udført, indsættes i protokollen (SG)

### 2. Nyt fra formanden

- Svar på henvendelse fra DJ
  - Udkast vil blive tilrettet og fremsend hurtigst muligt
- Repræsentantskabsmøde
  - SG vil blive eneste repræsentant fra HGJ, idet der er frafald fra andre deltagere pga. ændret mødet dato. Yderligere delegerede indstilles fra Holbæk jægerråd
  - Drøftelse af forestående formandsvalg i DJ.
- Ansøgning om fondsmidler fremsendes til SEAS-NVE (projektorer/borde-bænksæt) (SG)
- Opfordring givet til at abonnere på DJ's nyhedsbreve
- Ejendomsoplysninger til BBR korrigeres
  - SB har afleveret mål på samtlige bygninger på HGJ-området til BBR
  - Vi (SB) afventer henvendelse fra Holbæk kommune for nærmere udspil
- Handelsgodkendelse af flere foreningsmedlemmer. SG ansøger hos PAC
- Indkøb af nyt kasseapparat, DBL og LH ser på opgaven

### 3. Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen

- Bank: indestående er 271.500,- kr. Der er udestående betalinger på 32.600,- kr.
- Corona-situationen har påvirket indtjeningen og vi formoder ikke at kunne indhente det tabte. Udgifter er fornuftige trods indkøb af Corona-foranstaltninger.
- Vi har 458 medlemmer, heraf 16 medlemmer i restance. Fra 2018 har vi set en lille, men konstant, fremgang af medlemmer
- Transportkursus afholdes 12/9 kl. 09.00. Der er 11 deltagere, hvoraf 7 HGJ-medlemmer.

### 4. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde

- Forslag til revideret forretningsorden. Oplæg fra Dorte, Svend og Søs.
  - Nærmere aftales
- Oplæg til udvalgs-kasserens rolle fra NL.
  - Er klart til præsentation

### 5. Evt. køb af nabogrund

- Orientering om møde med VBAF (Teknik og Miljø)
  - To repræsentanter for Plan og Byg, VBAF har været på besøg i HGJ for at afklare muligheder for brug af nabogrund, såfremt Generalforsamlingen vedtager at nabogrunden skal købes
- Oplæg til præsentation på Generalforsamlingen
  - Oplæg udarbejdes og vil være på plads inden sidste bestyrelsesmøde, før generalforsamlingen (SB, MG, SG)



#### 6. Flugtskydningsudvalget v/Leif Hansen

- Status på aktiviteter
  - LH har sat Intern turnering op, dette er vel modtaget og der er en positiv stemning blandt skytterne. Der er skudt 3 kampe ud af 6. Der skydes i 2 puljer
  - Præmieskydning lørdag d. 29 august; Søs, Marianne og Charlotte er ekstrahjælp
  - Instruktørkursus d.26.-27 september. Hjælp til kurset ønskes, 2 deltager fra HGJ. Forbundet skal faktureres (DBL kontakter Charlotte Bak)
  - Jagttegnsprøve kører fint.
  - Aftenskydning blive afviklet i sidste halvdel af september (mandage og onsdage)

#### 7. Riffeludvalget v/Thomas Rasmussen

- Status på aktiviteter
  - Nyt krav til riffelprøve lægger øget beslag og pres på trænings tider og lægger ligeledes beslag på instruktør-tid til dokumentation for gennemført kursus
  - Forsøg med hold af 4 kursister samlet på første pas af træningstiden (første 1 ½ time)

#### 8. Hundeudvalget v/Niels Linsaa

- Status på aktiviteter
  - Træning til drop-in fungerer fint, der deltager 4 hvalpe og 3 ung-hunde
  - Apporteringsprøve afviklet. Erfaringer noteret til evt. næste prøve

#### 9. Nyjægerudvalget v/Flemming Thorup

- Status på aktiviteter
  - Henvendelse fra Tølløse efterskole vedr. arrangement. Der er ønske om at elever prøver haglskydning og bueskydning. Arrangementet ønskes afviklet d. 14 november mellem kl. 9 - 11. Pris og oplæg udarbejdes (FT). Det undersøges om HGJ kan stille instruktører (5 stk.) (LH)

#### 10. Jagthornsudvalget v/Kristian Lund

- Status på aktiviteter
  - Uniformer er klar og udleveret. Første træningsaften vil være d. 3 september, iført nye uniformer.
  - Jagthorns-seminar afholdes i kreds 7
- Der bevilliges indkøb af slips til dem der ikke har.

#### 11. Ny hjemmeside

- Ny hjemmeside præsenteret for bestyrelsen. SG og CS arbejder videre på opsætning
- Vi bestræber os på at præsenterer ny hjemmeside på generalforsamlingen.

#### 12. Arbejdsdag 30. august

- Fælles arbejdsdag udskydes til d. 21. marts 2021
- Akutte opgaver bliver løses ad hoc. Vandgrav skal laves smallere
- To-do-liste oprettes på Årshjulet (SG)

#### 13. Årshjulet

Noget der skal gøres/forbedres de næste par måneder? (Hele årshjulet findes på google-drevet.)

- Der oprettes To-do-liste
- Til næste møde. Forberedelse til generalforsamlingen. Hvem er på valg og hvem ønsker at genopstille? Regneark og protokol gennemgås af MG

#### 14. Eventuelt

- Hvordan får vi øget interessen for at deltage i foreningsarbejde i HGJ? (SB) Konsekvensen, hvis ikke der kommer flere frivillige, kan blive at aktivitetsniveau må sænkes eller at kontingent- og/eller prisstigning kan komme på tale.



**15. Næste møde**

Afholdes d. 5. oktober (evt. også 28. oktober) 2020, kl. 19.00 i Klubhuset